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2023אישור תקציב חטיבת חינוך וקהילה לשנת  2.

להלן סדרת החלטות נלוות לתקציב המצורף:   - 2023אישור תקציב  3.

בתנועות הנוער /מגשימות העולמיות השתתפות קק"ל בפעילות חינוכית ציונית לציון מועדים מיוחדים  4.

שונות 5.

והחלטות דיון תמצית:

24.11.22אישור פרוטוקול ועדת חינוך וקהילה מיום  1.

עיקרי הדיון:

 תשלח לחברים בדוא"ל. 24.11.22טיוטת פרוטוקול הישיבה מיום 
לבקשת חברת הוועדה, רונית בויטנר, לגבי הנייר עמדה של מפת השליחויות, עדכן מזכיר החברה, מר  

אלי כהן, שישבו שני יו"ר הועדות של חינוך וחג"מ יחד עם המנכ"ל במטרה לגבש מסמך הבנות בתיאום  
 עבור הועדה המשותפת. 

יו"ר הועדה, שמואל ליטוב, ביקש מהמזכירות לתאם ישיבה משותפת של הוועדות, עוד ציין שוועדת  
חינוך מנוהלת בראשותו ובראשות הוד בצר כיו"ר שותפים, כאשר הוד בצר לקח על עצמו את הסוגיות  

של המכינות ושל חו"ל, לרבות נושא השליחות והכל נעשה בתיאום מלא וכך יעשה בנושא הוועדה  
 המשותפת של חינוך וחג"מ, כדי שהעמדה תהיה ברורה ומוסכמת. 

והשליח   31.12.22הל החטיבה, שר שלום ג'רבי, עדכן שהשליח בארה"ב סיים את תפקידו בתאריך מנ
 , ונשארת השליחה בצרפת שמסיימת בסוף השנה. 28.2.23באוסטרליה מסיים ב 
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 .2 2023אישור תקציב חטיבת חינוך וקהילה לשנת 
  

 עיקרי הדיון:
  

 

   

מלש"ח   180בסך  2023אושרה מסגרת תקציב לשנת  4.8.22יו"ר הועדה, שמואל ליטוב, עדכן שביום 
מלש"ח בתב"ר, כאשר המטרה להגדיר את התב"ר לפרויקטים שעוסקים בשיפוץ   80בשוטף ובסך 

ובנייה וכן לפרויקטים חד פעמיים, ולכן לאחר דין ודברים של חברי ועדת חינוך עם יו"ר ועדת הכספים  
מלש"ח כהצעת יו"רים   205וחטיבת הכספים והלשכה המשפטית, הובא תקציב חינוך שוטף ע"ס 

ובתיאום עם הצוות המקצועי בחטיבת החינוך. לגבי תקציב תב"ר הובאה הצעה מטעם חטיבת החינוך  
, יו"ר  2022מלש"ח עבור פרויקטים שעוסקים בבינוי ושיפוץ מרכזי השדה, כפי שנעשו בשנת  80ע"ס 

מלש"ח עבור פרויקטים חדשים   151הכספים גדי מאירי הציע להגדיל את מסגרת התב"ר לסך ועדת 
 והצורך בבינוי ושיפוץ מרכזי השדה.

 
יו"ר ועדת הכספים וחבר הועדה, גדי מאירי, הבהיר שהמטרה בהגדלת התקציב בתב"ר כדי לתת מענה  

 .2023לכלל התוכנית הנצרכת עבור מרכזי השדה לשנת 
 

יו"ר הועדה, שמואל ליטוב, סקר את התקציב והבהיר שהיה סעיף ע"ס מיליון וחצי ₪ שבהמלצת  
 הלשכה המשפטית הועבר לסעיף שמתגבר פעילות חו"ל.

 
מאושר כולל ההסטות. ולשאלתה מהי   2022חברת הועדה, רונית בויטנר, ביקשה שיוצג בפניה תקציב 

טיבה, שר שלום ג'רבי, שהתוכנית ביוזמת  פעילות בשביל ישראל ואיך מגיעים לפרסום, השיב מנהל הח
משפחת הופנר היא להורים שכולים, בה נעשית הליכה בשבילי ישראל בליווי מדריכי קק"ל והפרסום  

 באתר קק"ל לכלל האוכלוסיות.
 

מלש"ח עבור   50יו"ר הועדה, שמואל ליטוב, עדכן שבתקציב של חינוך וקהילה הוצעה תוספת של 
פעילות בחינוך הפורמלי ולאחר דיון בין חברי הועדה קודמו נושאים ע"פ מדיניות שביקשו לקדם, כאשר  

ם  מלש"ח הוקצה לשני תחומים, האחד לנטיעות ותחום נוסף חשוב הינו עבור נושא של אבחוני 8.2
דידקטיים בכפוף לאמנת קק"ל, לעסוק בתחום החינוך ובפעילות בפריפריה לרבות פריפריה  -פסיכו

פטית וההחלטה בדירקטוריון שהתקבלה לגבי החינוך הבלתי פורמלי הייתה  חברתית. הפרשנות המש
ליישם כל פעילות שיש בה אלמנטים חינוכיים הנעשית מחוץ לכותלי בית הספר ואינה מטופלת ע"י  
ממשלת ישראל ולתת מענה משלים ע"י קק"ל. בנוסף הרציונל לתת דגש בפריפריה החברתית עבור  

דידקטי ניתן לנוער עם קשיי למידה או עם  -מהותית האבחון הפסיכו צמצום פערים בחברה. מבחינה
בעיות של קשב וריכוז ומאפשר לו תוספות זמן במבחנים ושאר הקלות כדי להתגבר על הבעיות ואף דבר  

זה מונע כישלון עתידי הרבה יותר מורכב. עלות של אבחון הוא אלפי ₪ וישנן משפחות מעוטי יכולת  
ה כזאת והשאיפה לתקצב לכלל יישובי מעוף. מכיוון שהסכום המקיף הנדרש  שלא מתאפשר להם הוצא 

מלש"ח. עוד עדכן יו"ר הועדה   4הינו גבוה, הוחלט יחד עם אנשי המקצוע לעשות פיילוט בסך של 
שנעשתה פנייה מצידו לגורמים במפעל הפיס שיקצו סכום דומה, בנוסף יעשה מצ'ינג עם הרשויות  

מלש"ח ואפשר להתחיל משהו חשוב   16-ות ההורים יגיע הסכום הכולל להמקומיות ויחד עם השתתפ
וגדול והבקשה מהחברים לעשות מאמץ ולסייע להביא שיתופי פעולה יחד עם אנשי המקצוע בחטיבת  

 החינוך ולמנף את הנושא. 
 

יו"ר עמית, יצחק וקנין, העיר שיש לקחת בחשבון את הנושא של מצבת כוח אדם הנדרשת לביצוע  
 ויות ע"פ התקציב הנדרש.פעיל

חבר הועדה, דני אבידור, העיר שלהגדלה כל כך מהותית בתקציב צריך להוסיף במצבת כוח אדם, בנוסף  
 הנושא של האבחונים צריך להיבחן ע"י גורמי המקצוע.

יו"ר הועדה ציין שכל סעיפי התקציב נבחנו ע"י גורמי המקצוע כאשר הדירקטוריון קובע את המדיניות  
 והינם רק גורם מנחה והביצוע יעשה ע"י גורמי המקצוע, דבר המצריך כוח אדם כנדרש.

 
נצר מחטיבת  -לשאלת חבר הועדה, דני אבידור, בנושא ההכנסות ממרכזי השדה? השיבה ליאורה כהן

הכספים שההכנסות הינן לקופת קק"ל ואינן מתוקצבות מהכנסות המחייבות פעילויות ולכן זה מופיע  
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 בהכנסות של חטיבת הכספים ולא בפעילויות של חינוך.
מנהל החטיבה, שר שלום ג'רבי, הבהיר שההכנסות במרכזי השדה הם לאחזקה ולא למטרות רווח וזאת  

ע"פ החלטת ועדת החינוך ובבתי קק"ל יש רק הוצאות. עו"ד קובי קונוביץ הוסיף שרמ"י עומדת על כך  
 שמרכזי השדה לא יתפקדו אלא כבסיס פעילות יערנית.

 
יו"ר הועדה, הוד בצר, דיבר על הגדלת תקציב בנושא חו"ל ועל השאיפה להגביר פעילות, להגדיל  

 ולעשות מדרג בשליחים שיאפשר להשפיע בכל קצוות המדינות בעולם.  
מנהל החטיבה, שר שלום ג'רבי, הציג את הסעיף ישראל בירוק, מדובר בקבוצות שפונות מכלל  

עות מחו"ל, מסיירים ומטיילים בליווי מדריכי קק"ל שעברו הכשרה וחושפים אותם  האוכלוסיות המגי
 לאתרים ולתכנים החינוכיים של קק"ל ברחבי הארץ.

 
חבר הועדה, דני אבידור, הציע לתקצב את השליח של ארה"ב כדי שיעבוד בכפוף למדיניות ולדרישות  

 של קק"ל, עוד הציע על שיתוף פעולה בהקמת הכפר הציוני בנגב בהובלת חטיבת החינוך של קק"ל. 
 

יו"ר הועדה, הוד בצר, עדכן שבתקציב נתנו דגש למכינות כפי שעשו בשנה קודמת, ע"פ קריטריונים  
 שנקבעו, בכדי לאפשר לכל גווני המכינות וללא אפליה להיכלל בפעילות של החינוך.

 
  400ועברו לשש מכינות ניצוץ ואלש"ח י 600שר שלום ג'רבי עדכן שמתוך מיליון ₪ במכינות ניצוץ 

אלש"ח יועברו למכינות שלא כלולות במועצת המכינות ע"פ קריטריונים וקול קורא כפי שקבעה וועדת  
 החינוך. 

 
לשאלת חבר הועדה, ישראל מלאכי, האם לאחר ההגדלה המשמעותית בתקצוב הפעילות עם המרחבים  

ובתוכנית לליווי הבוגרים נעשה שינוי בהרגלי הפעילות של המכינות, השיב יו"ר הועדה, הוד בצר,  
שקיים פגישה עם יו"ר מועצת המכינות והבהיר לו שמטרת השיתוף פעולה איננה תמיכה כספית סתם  

לא שהמכינות יעשו פעילויות ממשיות עבור קק"ל. מנהל האגף לחינוך וקהילה, אבי מוסן, הוסיף  א
 שו עבודות במרכזי השדה. שמטרת הפעילות עם המרחבים שהם יגיעו וילונו ויע 

 
מנהל החטיבה, שר שלום ג'רבי, נתן סקירה על מרכזי השדה במסגרת הגדלת תקציב התב"ר עבור בינוי  

 מלש"ח עבור פעילות בבתי קק"ל.  29מלש"ח נדרש  151ושיפוץ ופרויקטים חדשים, כאשר מתוך 
 

 שמואל ליטוב ציין שיקיים דיון נפרד בנושא בתי קק"ל לגבי ההארכה וההרחבה בפעילות ובתכנים. 
 

הוד בצר ציין שמטרת התוספת בתב"ר עבור פיתוח ובינוי מרכזי השדה בכדי להוות אלטרנטיבה  
ובסטנדרט גבוה ביחס לכל בית מלון אחר ושירצו לבוא ולהתארח אצלנו ואף יתכן שיהווה בעתיד מקור  

 הכנסה. 
 

קק"ל חשובה ומבורכת. מוטי יוגב העיר  יצחק וקנין הוסיף שההשקעה במרכזי השדה ובכל האתרים של
 שיש עניין במקום עממי ולא ברמה גבוהה בכדי לתת לנוער לחוות מקום עם רעיון.  

הוד בצר הבהיר מכיוון שמגיעים משלחות של מחנכים וראשי קהילות מחו"ל צריך לתת להם מענה  
ברמה נאותה כפי שמקבלים מגופים אחרים, בנוסף תישאר האפשרות גם לארח נערים בבקתות  

 ואוהלים לחוות מקום עם רעיון.
 

לשאלת מוטי יוגב לגבי האחוזים של האירוח במרכזי השדה של נוער ישראלי והלא פורמלי וחו"ל, השיב  
שר שלום ג'רבי, שרוב האוכלוסייה מגיעה מהחינוך הפורמלי והבלתי פורמלי כאשר עדיין מרכז שדה  

יא ע"פ הוראות של פיקוד העורף לאשר לבנות ממ"ד. אנחנו  שוני סגור בגלל ההיתרים, הבקתות בלב
אפריל הקרוב ובלביא יקבלו אישור בחודש הקרוב, ביתיר המט"ש  -מקווים ששוני יפתח בחודש מרץ

 בשנה כמו"כ לגבי האוהלים בציפורי מחכים לאישורים מהוועדה. 300,000הסתיים ונחסך 
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 23060105/1החלטה מס' 
 

    

.     ועדת החינוך מאשרת את הצעת התקציב השוטף כפי שהוצג בפניה וכמפורט בדברי ההסבר בסך  1
 מלש"ח תקציב שוטף.  205

 מלש"ח. 151-מלש"ח ל 80 -. ועדת החינוך מאשרת את הבקשה להגדלת מסגרת התב"ר מ2
 . החלטה זו תובא לאישור ועדת כספים, ועדת הנהלה ודירקטוריון קק"ל. 3

 
התקציב מאושר   -הוועדה מאשרת את הערתו של ישראל מלאכי בנוגע לתקציב מכינות קדם צבאיות 

  2022בכפוף לעדכון משקלות הקריטריונים, תוך התייחסות לביצוע התקציב במשקלות השונות בשנת 
ועפ"י המקובל בשנים עברו. במסגרת הגדלת התקציב יוקצב סכום משמעותי לצורך לווי בוגרי  

השרות הצבאי וזאת במסגרת תוכנית התיישבות והגשמה. כפי שיסוכם בדיון ועדת  במהלך  המכינות
 החינוך שיתקיים בנושא. 

 

 

    

  

 

 הצבעה:

 אושר פה אחד
 

    

 

 
  

 
 

  

 .3 להלן סדרת החלטות נלוות לתקציב המצורף:  - 2023אישור תקציב 
  

 עיקרי הדיון:
  

 

   

יו"ר הועדה, שמואל ליטוב, הקריא את מסמך ההחלטות הנלוות כפי שהוצגו בפני חברי הועדה והוסיף  
ישנם   5המדבר על פעילות המעוף גם במקומות שמדורגים בסוציו אקונומי מעל  4לדברי ההסבר בסעיף 

בתי כמו"כ תיעשה פעילות ב 5יישובים בתוכם שמדורגים ע"פ הלשכה המרכזית לסטטיסטיקה מתחת ל
ולא ניתן   5ספר אזוריים שפועלים לכלל האוכלוסייה אף שחלק מהתלמידים מגיעים ממקומות מעל 

לעשות חלוקה פנימית והקריטריונים במועצות האזוריות יהיו יישוביים, כאשר החלוקה באותם  
 יישובים תיקבע באופן יחסי למספר התושבים והתלמידים. 

 
ות חינוכית בחו"ל הבהיר ליטוב שלגבי הפעילות החינוכית של  א בנושא פיתוח מנהיגות ופעיל5בסעיף 

קק"ל בתפוצות המצריך קביעת מדיניות פרטנית וקווים מנחים מדבר רק על סעיפים חדשים לשנת  
ב  5וכבר נקבע מדיניות תימשך כרגיל ללא עיכובים. ובסעיף  2022אבל פעילות שנעשתה בשנת  2023

  2022-23פוצות שהוחלט לעשות פעילות ועדיין לא התחילה בשנת בנושא קהילות יהודיות וארגונים בת
 יקיימו דיון בוועדת המשנה לפעילות חו"ל בו ירדו לרזולוציות בהם תיקבע מדיניות וקווים מנחים. 

 
יו"ר הועדה, הוד בצר, הבהיר שכלל הפעילות בחו"ל כפופה להנחיות של ועדת המשנה ובחלקם נקבעו  

אפשר לפעול על פיהם ולגבי שאר הנושאים החדשים שנוספו הועדה תתכנס  קווים מנחים ומדיניות המ 
 ותקבע קווים מנחים.  

  
 

 23060102/1החלטה מס' 
 

    

 להלן הצעות המחליטים, בהתאמה לסעיפי דברי ההסבר:
 
תוך אפשרות   2023שטרם מומשו לשנת   2022משנת  העברת תקציבי תב"ר -. הצעת החלטה 1

 למימושם בשנה זו  
ושטרם החל מימושם,   2022כלל תקציבי התב"ר שאושרו ע"י הדירקטוריון עבור חטיבת החינוך בשנת 

ולממשם במהלך שנה זו במלואם. זאת לרבות  2023יוכלו להתחיל מימוש שלהם במהלך שנת 
וממתינה לאישור   24/11/2022התקציבים שהסטתם משוטף לתב"ר אושרה בוועדת החינוך האחרונה ב

ם והדירקטוריון. ככל שלא תאושר הסטה זו, יתווספו תקציבים אלו לתקציב השוטף  ועדת הכספי
 .  2023בשנת 
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 שעה:
 

   

       

        

   

 מזכירות החברה 
  

 

   

   

 שמואל ליטוב, יו"ר הוועדה 
 

   

 

  

   

 5 עמוד
 

 

   

   2022העברת יתרות תקציב המכון למדריכי חו"ל משנת  –. הצעת החלטה 2
 2023אלש"ח יועברו לשנת  720, בסך של 2022תקציבי המכון למדריכי חו"ל שלא מומשו בשנת 

 .  2023ויתווספו לתקציב השוטף שהוקצה למכון למדריכי חו"ל בשנת 
 
  2022העברת יתרות לא מנוצלות מכלל התקציב השוטף לחטיבת החינוך בשנת  –. הצעת החלטה 3

   2023עבור תקציב "מצעד החיים" בשנת 
יתווספו כלל היתרות הבלתי מנוצלות מהתקציב השוטף של   2023לתקציב "מצעד החיים" בשנת 

 אלש"ח.   500חטיבת החינוך בסך של עד 
 
 קריטריונים  פעילות מעו"ף במועצות אזוריות שיש בהן יישובים אשר עונים ל –. הצעת החלטה 4

  5אקונומי גבוה מ-א. פעילות המעוף בחטיבת החינוך תורחב גם למועצות אזוריות אשר דירוגן הסוציו
 ומטה.   5-אקונומי הינו מ-ואשר יש בהן ישובים אשר דירוגם הסוציו

ב. יובהר כי רשימת יישובי המעו"ף הקיימת לא תשונה וכי מדובר בתוספת של רשויות/יישובים אשר  
 . 2023לצורך תקצובם מוקצה תקציב מוגדל לפעילות המעוף בשנת 

בתי ספר אזוריים   –ג. יובהר כי הפעילות תתבצע ביישובים המזכים בלבד וזאת למעט חינוך פורמלי 
 המשרתים מספר יישובים במועצה. 

ד. היקף התקציב ייקבע בהתחשבות הן במספר התושבים/תלמידים במועצה והן במספר היישובים  
 אשר נמצאים בתחומי המועצה.  המזכים 

 
מדיניות הועדה לפיתוח מנהיגות ופעילות חינוכית בחו"ל בנושא מימוש סעיף   –. הצעת החלטה 5

 קהילות יהודיות בתפוצות וכלל הסעיפים העוסקים בפעילות חינוכית בתפוצות 
א. כלל הפעילות החינוכית של קק"ל בתפוצות ובפרט פעילות חדשה תהיה כפופה לקביעת מדיניות  

פרטנית וקווים מנחים ע"י ועדת המשנה לחינוך חו"ל שהוקמה ע"י ועדת החינוך. להרכב הוועדה  
ם  יימשך על פי הקווי 2022לחינוך חו"ל יתווספו החברים ניסן צ'ליק וחיים מנחם. כל מה שהחל בשנת 

הסמכה   שקבעה הוועדה, אלא אם הוועדה תחליט אחרת. סעיף זה מתייחס לסעיפים חדשים ונותן
 לכלל פעילות חו"ל. 

ב. בסעיף קהילות יהודיות וארגונים דתיים בתפוצות, בהמשך למדיניות הפרטנית והקוים המנחים  
שנקבעו ע"י הועדה, תקבע הוועדה עבור כל זרם מיקודי פעילות ג"ג בתפוצות בהתאם לצרכים השונים  

יות  וסוגי הפעילות המותאמים לקהילות היהודיות באותם אזורים. בסעיף זה יש להמתין לקבלת מדינ
 הוועדה לפני מימוש תקציב שטרם החל מימושו. 

 
הקמת ועדת משנה לפעילות במש"י )לרבות מסעות משמעותיים במש"י ומשימות   –. הצעת החלטה 6

 בירוק וחינוך ציוני במש"י( 
משימות   ועדת החינוך מאשרת הקמת ועדת משנה לפעילות במרכזי השדה )לרבות מסעות משמעותיים,

בירוק וחינוך ציוני במש"י(. הועדה תהיה אחראית לקביעת המדיניות הפרטנית וקוים מנחים לכלל  
יו"ר, מר הוד   –הפעילות במרכזי השדה כולל הפעילות שצוינה לעיל. הרכב הועדה: מר שמואל ליטוב 

 חברה -חבר, גב' רונית בויטנר  –חבר, מר חיים מנחם  –בצר 
 
 2022העברת יתרות תקציב מכינות ניצוץ ומכינות נוספות משנת  –.    הצעת החלטה 7

ויתווספו לתקציב   2023מלש"ח יועברו לשנת  1, בסך 2022תקציבי מכינות ניצוץ שלא מומשו בשנת 
 . 2023השוטף שהוקצה למכינות ניצוץ בשנת 

 

    
  

 

 הצבעה:

 אושר פה אחד
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 מזכירות החברה 
  

 

   

   

 שמואל ליטוב, יו"ר הוועדה 
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השתתפות קק"ל בפעילות חינוכית ציונית לציון מועדים מיוחדים בתנועות הנוער /מגשימות 
 העולמיות

4. 

  

 עיקרי הדיון:
  

 

   

 מזכיר הועדה, אלי כהן, הקריא את ההחלטות שהוצגו בפני חברי הועדה. 
יו"ר הועדה, שמואל ליטוב, ציין שבעבר כל התנועות נוער נסמכו על תקנות שהיו במשרד החינוך ולגבי  

חו"ל הייתה תקנה רק לתנועות נוער ולאחר עתירות לבג"צ הוקפאו התקנות ואין תקצוב של מדינת  
רדי,  ישראל לתנועות נוער עולמיות רק ע"י קק"ל שתפרסם מאפיינים דומים שקיימים גם במגזר הח

ובמענה לשאלת מוטי יוגב מה עם ארגוני הנוער, השיב ליטוב שככל ובעתיד יתווספו מאפיינים במשרד  
 החינוך נתאים אותם גם בקק"ל. עוד עדכן שהסעיף מדבר על החלטת מדיניות ולא החלטה תקציבית. 
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ועדת חינוך וקהילה ממליצה לדירקטוריון קק"ל כי השתתפות קק"ל בפעילות חינוכית ציונית לציון  
מועדים מיוחדים בתנועות הנוער /מגשימות העולמיות יתבצע על פי המתווה המצ"ב לסדר היום  

 שלהלן:
. קק"ל תשתתף באופן מיוחד בפעילות התנועות העולמיות לציון מועדים מיוחדים / פעולות מיוחדות,  1

 כהגדרתם בדברי ההסבר.  
מלש"ח במהלך שנת פעילות חינוכית   2. תנועה עולמית תוכל לפנות לקק"ל ולבקש השתתפות של עד 2

)ספטמבר עד ספטמבר/ תשרי עד תשרי( או שנת תקציב בהתאם לבקשתה בפעולות כהגדרתן בדבר  
בישראל ובעולם, תוכניות   -ו"ב קיום אירועי שיא, ועידות, כנסים, סמינרים וכי –ההסבר ובכללן 

חינוכיות לציון מועד מיוחד, משלחות מישראל לתפוצות ומהתפוצות לישראל וכל פעילות חינוכית  
 רלוונטית אחרת כמפורט בדברי ההסבר.  

 מהפעילות המבוקשת.  50%. השתתפות קק"ל תהיה עד לסך של 3
 . 2022שנים בלבד החל משנת  10. כל תנועה עולמית תוכל להגיש בקשה להשתתפות אחת ל 4
. למען הסר ספק, תנועת נוער עולמית והתנועה המגשימה הקשורה אליה, יוכלו להגיש בקשה אחת  5

 בלבד בשם תנועת הנוער או התנועה המגשימה ולא בקשה נפרדת עבור כל אחת.
סייה  . חטיבת החינוך תפעל לקידום הכרה בתנועה/ארגון המייצגת צעירים ו/או נוער מהאוכלו6

 החרדית והפועלים באופן עולמי התואם תנועת נוער או תנועה מגשימה עולמית לצורך פעילות זו.  
. חטיבת החינוך תהיה אחראית לאישור תכני הפעילות ולמעקב ובקרה אחר ביצוע הפעילות בהתאם  7

 הצ"ע. –תוך פיקוח כספי של חטיבת הכספים כמקובל על פי רמת הפיקוח הנהוגה בהסכם קק"ל 
 

 

    
  

 

 הצבעה:

 אושר פה אחד
 

    

 

 
  

 

 .5 שונות
  

 עיקרי הדיון:
  

 

   

מנהל החטיבה, שר שלום ג'רבי, סקר את סעיף פעילות בט"ו בשבט בו מוציאים קרוואנים למדינות  
שונות בחו"ל, שיסתובבו נוער בתנועות ובקהילות ויעשו הפעלות ופעילויות עם חומרים ותכנים של  

ניצולי   קק"ל, בנוסף מתקיים אירוע גדול בשוני של ארגוני הנוער, יתקיימו טקסים בנושא ט"ו בשבט עם
שואה ועם בני המנשה בנוף הגליל, כמו"כ מתקיימים טקסי נטיעות באתרי קק"ל ברחבי הארץ עם  
חניכי המכינות וקבוצות מנהיגות בשילוב נוער בסיכון ובנס הרים עם פליטי המלחמה באוקראינה,  

ימו  אירוע הפעלות למשפחות שכולות עם התכנים החינוכיים של חטיבת החינוך. עוד עדכן שהתקי
  2500סמינרים למשלחות מחו"ל מאוסטרליה דרום אפריקה ומהמגזר החרדי, כמו"כ התקיים כנס ל

 חניכי מכינות שלמדו על נושא קיימות ושמעו הרצאה מהרמטכ"ל אביב כוכבי.  
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 מזכירות החברה 
  

 

   

   

שמואל ליטוב, יו"ר  הוועדה 
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 אליהו גפניכותב/ת הפרוטוקול: 
 

   

       

 




